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Protokół Nr 7/2020 z XXVIII sesji Rady Miejskiej w Nowej Słupi, która odbyła
się w dniu 13 maja 2020 roku

Protokół nr 7/2020
XXVIII Sesja w dniu 13 maja 2020
Obrady rozpoczęto 13 maja 2020 o godz. 14:00, a zakończono o godz. 18:10 tego samego dnia.
W posiedzeniu wzięło udział 15 członków.
Obecni:
1. Stanisław Cisłowski
2. Bartosz Dutkiewicz
3. Marcin Grzegorski
4. Ryszard Karpiński
5. Robert Klefas
6. Sylwester Kozłowski
7. Dawid Marzec
8. Halina Misiurska
9. Łukasz Nowak
10. Ewa Pastuszyńska
11. Rafał Piasecki
12. Grzegorz Rapcia
13. Jerzy Roman
14. Adam Sałata
15. Lidia Wiącek
1. Otwarcie sesji.

Przewodniczący Rady Miejskiej Rafał Piasecki przywitał wszystkich obecnych na posiedzeniu sesji Rady Miejskiej.

2. Stwierdzenie quorum, przedstawienie porządku obrad.
Przewodniczący Rady Miejskiej Rafał Piasecki na podstawie listy obecności stwierdził quorum. Przewodniczący odczytał
proponowany porządek obrad :

Otwarcie sesji.1.
Stwierdzenie quorum, przedstawienie porządku obrad.2.
Omówienie protokołu z:3.

XXIV Sesji Rady Miejskiej w Nowej Słupi,1.
XXV Nadzwyczajnej Sesji Rady Miejskiej w Nowej Słupi,2.
XXVI Nadzwyczajnej Sesji Rady Miejskiej w Nowej Słupi,3.
XXVII Nadzwyczajnej Sesji Rady Miejskiej w Nowej Słupi.4.

Sprawozdanie Burmistrza Miasta i Gminy z prac pomiędzy sesjami.4.
Sprawozdanie Przewodniczącego Rady Miejskiej z działań pomiędzy sesjami.5.
Przedstawienie raportu o stanie Gminy Nowa Słupia.6.
Podjęcie uchwał:7.

w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Nowa Słupia na lata 2020 – 2034,1.
w sprawie zmian w budżecie Gminy Nowa Słupia na 2020 rok,2.
w sprawie zmiany uchwały Nr XXI/121/19 Rady Miejskiej w Nowej Słupi z dnia 30 grudnia 2019r. w sprawie3.
przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania
Narkomanii w Gminie Nowa Słupia,
w sprawie regulaminu wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w szkołach  prowadzonych przez Gminę Nowa4.
Słupia,
W sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy,5.
w sprawie zwolnień oraz przedłużenia terminów płatności podatku od nieruchomości dla grup przedsiębiorców,6.
których płynność finansowa uległa pogorszeniu w związku z ponoszeniem negatywnych konsekwencji
ekonomicznych z powodu COVID-19,
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w sprawie zmiany uchwały Rady Miejskiej w Nowej Słupi Nr XI/43/19 z dnia 30.05.2019 roku w sprawie dopłaty7.
do taryf dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę i zbiorowe odprowadzanie ścieków na terenie Gminy Nowa Słupia,
w sprawie szczególnych rozwiązań prawnych w zakresie udzielania ulg w spłacie należności cywilnoprawnych z8.
tytułu najmu, dzierżawy lub użytkowania, przypadających Gminie Nowa Słupia lub jej jednostkom
organizacyjnym w związku z ogłoszeniem stanu epidemii wywołanego zakażeniami wirusem SARS-CoV-2.

Sprawy różne.8.
Zamknięcie obrad.9.

Przewodniczący Rady Miejskiej Rafał Piasecki poinformował, że na posiedzeniu wspólnym stałych Komisji Rady
Miejskiej Radni negatywnie zaopiniowali projekt uchwały w sprawie w sprawie emisji obligacji Gminy Nowa Słupia oraz
określenia zasad ich zbywania, nabywania i wykupu w związku z czym złożył wniosek formalny w sprawie wykreślenia
w punkcie 7 podpunktu 3 uchwały w sprawie emisji obligacji Gminy Nowa SŁupia oraz określenia zasad ich zbywania,
nabywania i wykupu

Głosowano wniosek w sprawie:
w sprawie wykreślenia w punkcie7 podpunktu 3 uchwały w sprawie emisji obligacji Gminy Nowa SŁupia oraz określenia
zasad ich zbywania, nabywania i wykupu.

Wyniki głosowania
ZA: 10, PRZECIW: 5, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (10)
Bartosz Dutkiewicz, Marcin Grzegorski, Ryszard Karpiński, Robert Klefas, Sylwester Kozłowski, Łukasz Nowak, Ewa
Pastuszyńska, Rafał Piasecki, Jerzy Roman, Adam Sałata
PRZECIW (5)
Stanisław Cisłowski, Dawid Marzec, Halina Misiurska, Grzegorz Rapcia, Lidia Wiącek
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Rafał Piasecki odczytał porządek obrad po zmianach.

3. Omówienie protokołów z:

1) XXIV Sesji Rady Miejskiej w Nowej Słupi,

2) XXV Nadzwyczajnej Sesji Rady Miejskiej w Nowej Słupi,

3) XXVI Nadzwyczajnej Sesji Rady Miejskiej w Nowej Słupi,

4) XXVII Nadzwyczajnej Sesji Rady Miejskiej w Nowej Słupi.

Przewodniczący Rady Miejskiej Rafał Piasecki poinformował, że do treści protokołów nie wpłynęły żadne uwagi. Uwag
podczas sesji Rady Miejskiej również nie zgłoszono.

4. Sprawozdanie Burmistrza Miasta i Gminy z prac pomiędzy sesjami.

Burmistrz MiG Andrzej Gąsior szczegółowo przedstawił sprawozdanie z prac pomiędzy sesjami.

5. Sprawozdanie Przewodniczącego Rady Miejskiej z działań pomiędzy sesjami.

Przewodniczący Rady Miejskiej Rafał Piasecki przedstawił informację z działań pomiędzy sesjami.

6. Przedstawienie raportu o stanie Gminy Nowa Słupia.

Burmistrz MiG Andrzej Gąsior poinformował, że w dniu dzisiejszym zostanie pokrótce przedstawiona informacja o
stanie naszej Gminy za 2019r. natomiast właściwa debata odbędzie się w dniu sesji absolutoryjnej. Następnie
Burmistrz przedstawił oraz szczegółowo omówił przygotowaną prezentację. Prezentacja stanowi załącznik Nr 1 do
protokołu. 
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Wiceprzewodniczący Rady Marcin Grzegorski zadał pytanie czy jest już coś wiadomo odnośnie wykonawcy budowy
Muzeum Starożytnego Hutnictwa?
Burmistrz MiG Andrzej Gąsior poinformował, że zmarł właściciel firmy, która zajmuje się budową, w tej chwili jest 30
dni na ustalenie sukcesora przedsiębiorstwa. Burmistrz poinformował, że taki sukcesor zostanie ustalony i nie ma
zagrożenia dla przedsięwzięcia.
 7. Podjęcie uchwał:

1) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Nowa Słupia na lata 2020 – 2034,)

2) w sprawie zmian w budżecie Gminy Nowa Słupia na 2020 rok,
Przewodniczący Rady Miejskiej Rafał Piasecki poinformował, że opóźnienie rozpoczęcia sesji wynika z pewnych nie
jasności, następnie poprosił o przedstawienie wyliczeń i rozwianie problemu.
Zastępca Burmistrz Włodzimierz Zaręba poinformował szczegółowo o kwotach jakie były zabezpieczane w
poszczególnych uchwałach budżetowych na zadanie termomodernizacji etap II.
Radny Sylwester Kozłowski odpowiedział, że po przedstawieniu tak szczegółowych danych teraz wszystko mu się
zgadza, jak wyjaśnił zasugerował się tylko ostatnią uchwałą budżetową oraz przesunięciem kwoty podczas ostatniej
sesji 7 kwietnia. Radny podziękował za wyjaśnienia.
Radny Grzegorz Rapcia wyjaśnił kwestię drogi w Jeziorku, która ma zostać wykonana z funduszu sołeckiego, wyjaśnił,
ze w porozumieniu z Regionalną Izbą Obrachunkową w drodze wyjątku udało się uzyskać zgodę na dołożenie
brakującej kwoty ze środków budżetu Gminy. Radny Poinformował, że odcinek drogi zostanie wykonany jeszcze w tym
roku natomiast jego dalsza część po uzyskaniu dofinansowania z FOGR-u.
Radny Stanisław Cisłowski zwrócił się do Przewodniczącego Rady Miejskiej z zapytaniem czy ze związku z
przenoszeniem kwoty 250.000,00zł z zadania budowy świetlicy w Dębnie również miał jakieś telefony od mieszkańców
Dębna, że nie chcą świetlicy?
Wiceprzewodniczący Marcin Grzegorski złożył wniosek formalny o zabezpieczenie kwoty 100.000,00zł na wykonanie
kanalizacji i wodociągu w msc. Serwis, kwotę zabezpieczyć ze zwrotu podatku vat.
Po krótkiej dyskusji pomiędzy Radnym Marcinem Grzegorskim a Skarbnik Gminy Edytą Durak, Radny zmienił źródło
finansowania z wpływów z odsetek od nieruchomości.
Radny Sylwester Kozłowski odniósł się do wypowiedzi Radnego Grzegorza Rapci jak zaznaczył, po dzisiejszej sesji
będzie można zwiększać fundusz sołecki. Radny przypomniał, że na poprzedniej sesji również zgłaszał podobny
wniosek.
Skarbnik Gminy Edyta Durak odpowiedziała, że w przypadku sprawy Radnego Kozłowskiego były to zadania bieżące a
nie jak w tych przypadkach zadania inwestycyjne. Skarbnik wyjaśniła, że w jeżeli tylko są środki dostępne to Gmina
chętnie przekazuje i pomaga OSP.
Skarbnik Gminy Edyta Durak odpowiedziała, że to był tylko jeden wyjątkowy przypadek ponieważ nie było możliwości
przekazania z innego zadania sołeckiego.
Burmistrz MiG Andrzej Gąsior wysunął prośbę do sołtysów aby w przypadku zmiany zadania sołeckiego w miarę
możliwości organizowali spotkania. Burmistrz odniósł się do wniosków formalnych zgłoszonych przez Radnych na
wspólnych komisjach. Poinformował, że najważniejszą rzeczą dla Gminy jest utrzymanie dochodów bieżących na jak
najwyższym poziomie. Burmistrz zaapelował o zachowanie rozsądku co do składania wniosków o przesunięcia środków.
Burmistrz MiG Andrzej Gąsior poinformował, że jest przygotowany projekt o uzupełnienie odcinków bez wodociągu i
kanalizacji. Burmistrz poprosił aby wstrzymać się z wnioskiem i poczekać na realizację inwestycji.
Radny Robert Klefas zwrócił uwagę, iż przedstawione propozycję co do pomocy osobom w związku z epidemią COVID
są nie wystarczające. Radny zaapelował aby uzupełnić „gminną tarczę pomocową” o przedstawione przez siebie
punkty.
Zastępca Burmistrza Włodzimierz Zaręba zaznaczył, że Gmina musi działać w granicach prawa i nie można zwalniać
mieszkańców z podatków bez podstawy prawnej. Zastępca przypomniał, że ustawa pomocowa mówi tylko o
przedsiębiorcach, aby mogli oni utrzymać miejsca pracy.
Radny Robert Klefas zaznaczył, że nasze działania powinny skupić się w głównej mierze na naszych mieszkańcach, aby
żaden mieszkaniec nie pozostał bez pomocy. Gmina musi zrobić wszystko aby umożliwić mieszkańcom powrót do
normalności.
Radna Lidia Wiącek odniosła się przedstawionych propozycji przez Radnego Roberta Klefasa odpowiedziała, że
większość z nich jest niemożliwa do realizacji.
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Burmistrz MiG Andrzej Gąsior odpowiedział, ze pracownicy Urzędu poświęcili wiele czasu aby przygotować projekt
uchwały pomocowej. Uchwała skupia się na przedsiębiorcach gdyż to oni stwarzają miejsca pracy. Burmistrz zaznaczył,
że jeżeli tylko prawo na to pozwoli można w dłuższym czasie skupić się na dalszej pomocy. Burmistrz przypomniał, że
mieszkańcy w przypadku strat mogą zwrócić się do Gminy z prośbą o pomoc i taką pomoc na pewno uzyskają.
Przewodniczący Rady Rafał Piasecki zaznaczył, że w przyszłości Rada musi się pochylić nad tym problem.
Radny Robert Klefas przypomniał, że w przyszłym tygodniu ruszają szkoły i przedszkola czy Urząd Gminy zabezpieczył
w jakimś stopniu szkoły?
Burmistrz MiG Andrzej Gąsior odpowiedział, że szkoły zostaną zabezpieczone i będą gotowe na przyjęcie dzieci.
Burmistrz zaznaczył, że jest w ciągłym kontakcie z dyrektorami szkół.
Radny Dawid Marzec przypomniał, że na posiedzeniu komisji apelował, aby zmniejszyć kwoty zwolnienia opłat a
otrzymane w ten sposób środki przeznaczyć na zakup urządzeń do dezynfekcji, które można zamontować w szkołach
czy budynkach użyteczności publicznej. 
Wiceprzewodniczący Marcin Grzegorski wycofał swój wniosek formalny.
Przewodniczący Rady Rafał Piasecki zarządził głosowanie:

Głosowano w sprawie:
w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Nowa Słupia na lata 2020 – 2034,.

Wyniki głosowania
ZA: 13, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (13)
Bartosz Dutkiewicz, Marcin Grzegorski, Robert Klefas, Sylwester Kozłowski, Dawid Marzec, Halina Misiurska, Łukasz
Nowak, Ewa Pastuszyńska, Rafał Piasecki, Grzegorz Rapcia, Jerzy Roman, Adam Sałata, Lidia Wiącek
PRZECIW (1)
Stanisław Cisłowski
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Ryszard Karpiński

Głosowano w sprawie:
w sprawie zmian w budżecie Gminy Nowa Słupia na 2020 rok,.

Wyniki głosowania
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (14)
Stanisław Cisłowski, Bartosz Dutkiewicz, Marcin Grzegorski, Robert Klefas, Sylwester Kozłowski, Dawid Marzec, Halina
Misiurska, Łukasz Nowak, Ewa Pastuszyńska, Rafał Piasecki, Grzegorz Rapcia, Jerzy Roman, Adam Sałata, Lidia Wiącek
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Ryszard Karpiński

3) w sprawie zmiany uchwały Nr XXI/121/19 Rady Miejskiej w Nowej Słupi z dnia 30 grudnia 2019r. w sprawie przyjęcia
Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii w
Gminie Nowa Słupia,

Uwag ani pytań nie zgłoszono.
Przewodniczący Rady Rafał Piasecki zarządził głosowanie:

Głosowano w sprawie:
w sprawie zmiany uchwały Nr XXI/121/19 Rady Miejskiej w Nowej Słupi z dnia 30 grudnia 2019r. w sprawie przyjęcia
Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii w
Gminie Nowa Słupia,.

Wyniki głosowania
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ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (15)
Stanisław Cisłowski, Bartosz Dutkiewicz, Marcin Grzegorski, Ryszard Karpiński, Robert Klefas, Sylwester Kozłowski,
Dawid Marzec, Halina Misiurska, Łukasz Nowak, Ewa Pastuszyńska, Rafał Piasecki, Grzegorz Rapcia, Jerzy Roman,
Adam Sałata, Lidia Wiącek
4) w sprawie regulaminu wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w szkołach prowadzonych przez Gminę Nowa
Słupia,

Uwag ani pytań nie zgłoszono.
Przewodniczący Rady Rafał Piasecki zarządził głosowanie:

Głosowano w sprawie:
w sprawie regulaminu wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w szkołach prowadzonych przez Gminę Nowa Słupia,.

Wyniki głosowania
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (15)
Stanisław Cisłowski, Bartosz Dutkiewicz, Marcin Grzegorski, Ryszard Karpiński, Robert Klefas, Sylwester Kozłowski,
Dawid Marzec, Halina Misiurska, Łukasz Nowak, Ewa Pastuszyńska, Rafał Piasecki, Grzegorz Rapcia, Jerzy Roman,
Adam Sałata, Lidia Wiącek

5) w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy,

Burmistrz MiG Andrzej Gąsior wyjaśnił, że uchwała dotyczy przedłużenia dzierżawy garaży w Rudkach.
Przewodniczący Rady Rafał Piasecki zarządził głosowanie:

Głosowano w sprawie:
w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy,.

Wyniki głosowania
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (15)
Stanisław Cisłowski, Bartosz Dutkiewicz, Marcin Grzegorski, Ryszard Karpiński, Robert Klefas, Sylwester Kozłowski,
Dawid Marzec, Halina Misiurska, Łukasz Nowak, Ewa Pastuszyńska, Rafał Piasecki, Grzegorz Rapcia, Jerzy Roman,
Adam Sałata, Lidia Wiącek

6) w sprawie zwolnień oraz przedłużenia terminów płatności podatku od nieruchomości dla grup przedsiębiorców,
których płynność finansowa uległa pogorszeniu w związku z ponoszeniem negatywnych konsekwencji ekonomicznych
z powodu COVID-19,

Wiceprzewodniczący Marcin Grzegorski podziękował za pomoc przedsiębiorcom z terenu Miasta i Gminy Nowa Słupia
za pomoc finansową dla szpitali w Starachowicach i Kielcach. 

Przewodniczący Rady Rafał Piasecki zarządził głosowanie:
 Głosowano w sprawie:
w sprawie zwolnień oraz przedłużenia terminów płatności podatku od nieruchomości dla grup przedsiębiorców, których
płynność finansowa uległa pogorszeniu w związku z ponoszeniem negatywnych konsekwencji ekonomicznych z
powodu COVID-19,.

Wyniki głosowania
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
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Wyniki imienne:
ZA (15)
Stanisław Cisłowski, Bartosz Dutkiewicz, Marcin Grzegorski, Ryszard Karpiński, Robert Klefas, Sylwester Kozłowski,
Dawid Marzec, Halina Misiurska, Łukasz Nowak, Ewa Pastuszyńska, Rafał Piasecki, Grzegorz Rapcia, Jerzy Roman,
Adam Sałata, Lidia Wiącek

Przewodniczący Rady Miejskiej zarządził 10 minut przerwy.

7) w sprawie zmiany uchwały Rady Miejskiej w Nowej Słupi Nr XI/43/19 z dnia 30.05.2019 roku w sprawie dopłaty do
taryf dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę i zbiorowe odprowadzanie ścieków na terenie Gminy Nowa Słupia,
 
Radny Robert Klefas złożył wniosek formalny w sprawie obniżenia do 50% za zbiorowe zaopatrzenie w wode dla
przedsiębiorców.
Przewodniczący Rady Rafał Piasecki zarządził głosowanie nad wnioskiem złożonym przez Radnego Roberta Klefasa do
50%.

Głosowano wniosek w sprawie:
w sprawie obniżenia do 50% za zbiorowe zaopatrzenie w wode dla przedsiębiorców.

Wyniki głosowania
ZA: 8, PRZECIW: 4, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (8)
Bartosz Dutkiewicz, Marcin Grzegorski, Ryszard Karpiński, Robert Klefas, Sylwester Kozłowski, Ewa Pastuszyńska, Rafał
Piasecki, Adam Sałata
PRZECIW (4)
Dawid Marzec, Halina Misiurska, Łukasz Nowak, Grzegorz Rapcia
WSTRZYMUJĘ SIĘ (3)
Stanisław Cisłowski, Jerzy Roman, Lidia Wiącek

Przewodniczący Rady Miejskiej zarządził głosowanie:
Głosowano w sprawie:
w sprawie zmiany uchwały Rady Miejskiej w Nowej Słupi Nr XI/43/19 z dnia 30.05.2019 roku w sprawie dopłaty do taryf
dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę i zbiorowe odprowadzanie ścieków na terenie Gminy Nowa Słupia,.

Wyniki głosowania
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (14)
Stanisław Cisłowski, Bartosz Dutkiewicz, Marcin Grzegorski, Ryszard Karpiński, Robert Klefas, Sylwester Kozłowski,
Dawid Marzec, Halina Misiurska, Łukasz Nowak, Ewa Pastuszyńska, Rafał Piasecki, Grzegorz Rapcia, Adam Sałata, Lidia
Wiącek
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Jerzy Roman

8) w sprawie szczególnych rozwiązań prawnych w zakresie udzielania ulg w spłacie należności cywilnoprawnych z
tytułu najmu, dzierżawy lub użytkowania, przypadających Gminie Nowa Słupia lub jej jednostkom organizacyjnym w
związku z ogłoszeniem stanu epidemii wywołanego zakażeniami wirusem SARS-CoV-2.

Radny Sylwester Kozłowski odczytał pismo Regionalnej Izby Obrachunkowej Opole odnośnie załączników które zostały
załączone do projektu uchwały.
Zastępca Burmistrz Włodzimierz Zaręba odpowiedział, że z projektem uchwały jest wszystko dobrze. Gmina stwarza
jedynie możliwość do zwolnienia natomiast to sam przedsiębiorca musi zdecydować czy z niego skorzysta.
Przewodniczący zarządził głosowanie:
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Głosowano w sprawie:
w sprawie szczególnych rozwiązań prawnych w zakresie udzielania ulg w spłacie należności cywilnoprawnych z tytułu
najmu, dzierżawy lub użytkowania, przypadających Gminie Nowa Słupia lub jej jednostkom organizacyjnym w związku
z ogłoszeniem stanu epidemii wywołanego zakażeniami wirusem SARS-CoV-2..

Wyniki głosowania
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (15)
Stanisław Cisłowski, Bartosz Dutkiewicz, Marcin Grzegorski, Ryszard Karpiński, Robert Klefas, Sylwester Kozłowski,
Dawid Marzec, Halina Misiurska, Łukasz Nowak, Ewa Pastuszyńska, Rafał Piasecki, Grzegorz Rapcia, Jerzy Roman,
Adam Sałata, Lidia Wiącek

8. Sprawy różne.

Burmistrz MiG Andrzej Gąsior zaapelował aby przedsiębiorcy, którzy chcą skorzystać ze zwolnienia musza składać
wnioski do 30 czerwca. Burmistrz poprosił aby w miarę możliwości informować się wzajemnie. 

Radny Adam Sałata poprosił o zabezpieczenie kwoty 20.000,00zł na dowieszenie lamp. Radny poprosił o odpowiedź
czy to prawda, że jest wykupiona działka na Bartoszowinach pod oczyszczalnie ścieków.
Burmistrz MiG Andrzej Gąsior odpowiedział, że informował, że działka została wykupiona za około 38.000,00 zł o czym
informował, na jednej z sesji. 
Radny Sylwester Kozłowski zadał pytania czy obwoszczenia na targowicy w Rudkach, które były ostatnio podejmowane
dalej są stosowane. 
Burmistrz Andrzej Gąsior odpowiedział, że dalej działają ale nie są respektowane.
Radny Robert Klefas przypomniał o pracach porządkowych na terenie wokół zalewu w Baszowicach oraz pracach
rozbiórkowych trybun, które obecnie nie nadają się do użytkowania.
Radna Ewa Pastuszyńska poinformowała, o systemie pracy ośrodka zdrowia w Nowej Słupi.
9. Zamknięcie obrad.

Przewodniczący Rafał Piasecki po wyczerpaniu porządku obrad podziękował za przybycie na dzisiejsze posiedzenie a
następnie zamknął obrady sesji Rady Miejskiej.
Szczegółowy zapis wypowiedzi mówców znajduje się pod adresem
http://nowaslupia.esesja.pl/transmisja/7725/xxviii-sesja-rady-miejskiej-w-nowej-s%C5%82upi.htm
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